



communiqué

N^o:
No.: 63

FOR IMMEDIATE RELEASE
MAY 26, 1983

VISIT TO NEW YORK BY THE DEPUTY PRIME MINISTER AND SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, announced today that he will visit New York on May 31 and June 1 for discussions with Javier Perez de Cuellar, Secretary-General of the United Nations. They will exchange views on a number of international questions, including the role of the U.N. system in contributing to the process of economic recovery, current political issues before the U.N., and possible measures for strengthening the institutional machinery of the U.N.

* * *

63

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 26 MAI 1983

VISITE À NEW YORK DU VICE-PREMIER MINISTRE ET SECRÉTAIRE D'ÉTAT AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui qu'il se rendra à New York les 31 mai et 1er juin pour rencontrer M. Javier Perez de Cuellar, secrétaire-général de l'Organisation des Nations Unies. Ils s'entreprendront de plusieurs questions internationales, entre autres, de la contribution que le système des Nations Unies peut apporter au processus de relance économique, des questions politiques d'actualité dont l'ONU est saisie ainsi que des mesures à prendre pour renforcer l'appareil institutionnel de l'ONU.